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#ffiüx'riili11::;;;,vr;X?l'srawaorkana

Posiedzenie odbylo siE na Swietlicy Spöldzielni Mieszkaniowej im. Wtadyslawa Orkana
w Limanowej przy ul. Jana Pawla II 19.

W posiedzeniu udzial wzieli:
1. Pan Kita Barttomiej - Przewodniczqcy
2. Pani Kita Zofia -zastgpca
3. Pan Jasica Krzysztof- sekretarz
4, Pan Je2 Wawrzyniec- spöZnit sig i bral udzial w glosowaniu od uchwaly nr 5212024
5. Pan RyS Piotr
6. Pan RyS Grzegorz
7 . Pan Zbigniew Kempny
B. Pan Jakub Toporkiewicz

Czlonkowie Zarzqdu SM:
- Antoni Rög
- Piotr Zoh
- Teresa WoZniak
Czlonkowie Zarzqdu usprawiedliwili brak swojej obecnoSci na poprzednim zebraniu.

Lista obecno$ci w zal1czeniu.

Porzqdek posiedzenia:
I) PruyjEcie porz1dku obrad.
2) Pruyjgcie protokolu z ostatniego posiedzenia.
3) Sprawy Zaruydu:
A) Zatwierdzenie sprawozd ania z dziaLalnolci Zarzqdu za III kw 2024 roku.

B) Zatwierdzenie zmiany stawki na fundusz remontowy dla lokali uzytkowych przy Lrl.

JanaPawla II.
C) Zatwierdzenie planu gospodarczega na 2025 rok.
D) Zatwier dzenie stawek eksploatacyj nych dla I okali uzytkowy ch z pr awern wtasno Sc i .

E) Wniosek o zmiang stawek dla optat dla gara2y i domköw jednorod zinnych na 2025
roK.

4) Sprawy wniesione.

Ad. l.Na pocz4tku spotkania PrzewodniczEcy Barltomiej Kita przywital czlonköw Racly
Nadzorczej i go$ci a nastgpnie odczytal porzqdek obrad, ktöry zostal przyjEty bez, znian
podczas gtosowania.

Rady IVadzorczej Spötdzielni Mieszkaniota;ej im. 't4/tadyslawa Orkana w Lintanowej w s:pra-
wie przyjgcia porzqdku pos iedzenia.
Rada l'{adzorcza Spötdzielni n.ct podstawie $ 7 regulaminu postanatvi.a
przyjqö porzqdek posiedzenia i zgodni.e z nirn prowctdziö zeltranie.
Uchwala nr 4712024 w zalaczniku



Acl.2. Nastgpnie odczytano protokdt zpoprzedniego posiedzeniaktöry, zosta\przyjgty.
- U c h w a I a nr 4812024 w zal4czniku.

Na podstawie listy obecnoSci podpisanej przez czlonköw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocnodö posiedzenia i wtadnoSö do podejmowania uchwat.

4d.3. Sprawy Zarz4du
A) T.atwierdzenie sprawozdania z dzialalnoici ZarzEdu zalllkwafta|2024 rok.

'I.arz4d przedstawil sprawozdanie ze swojej pracy zaIII kwartal bieLqcego roku. Zprzekaza-
rrc.i dokumentacji wynika 2e Zarzqd odbyl 8 protokotowanych spotkari i podjat 22 uchwaly.
W sprawozdaniu zostalo przedstawione zestawienie przychodöw i kosztöw do podatku do-
clrodowego od osöb prawnych. Pan Prezes, zastrzegt rlwnie? 2e w zwiqzku ze zmianami
osobowymi w ksiggowo$ci oraz wdraianiem nowych kluczy rozliczeniowych, caloSciowe
wykazy rozliczeniowe bgdq dostgpne napoczqtku2}2} roku.
Czlonel< RN- Pan Zbigniew KEmpny poprosit by na spotkaniach dotycz4cych rozliczeA fi-
nansowych, byla obecna Pani Ksiggowa.
- Uchwala nr 4912024 w zal4czniku,

Il) Zet\yierdzenie Zrui fundusz remontowy dla lokali uzlztkowych pr4r ul.

Jara IswlaIU9
'Zmiana stawki na fundusz remontory przy ul. Jana Pawta II 19 uwarunkowana jest plano-
wanymi remontami przy tej nieruchomoSö.
- Uchwala nr 50/ 2024 w zal4czniku.

C) Zatwierdzenie planu gospodarczego na 2025 rok.
T,arzqd SM przedstawit zaloäenia do planu gospodarczo- finansowego na 2025 rok w ktörym
byly zawafie koszty zarzqdzania, konserwacji, utrzymania zieleni oraz uslug obcych. Byly
tez, przedstawione stawki optat eksploatacyjnych, utrzymania CO i funduszu remontowego.
- Uchwala nr 5ll 2024 w zal4czniku.

l)) Zatwierdzenie stawek eksploatacyjnych dla lokali u2ytkowych zprawem wtasno6ci.
- Uchwala nr 521 2024 w zal4czniku.

E) Wniosek o zmiang stawek dla oplat dla gara2y i domköw jednorodzinnych na 2025

rok.
Pan Prezes przedstawit koszty pracownicze, przeglEdlw technicznych oraz podatköw sktada-
j4cych sig na koszty utrzymania garaIy oraz domkdw jednorodzinnych. Z przedstawionej

analizy wynikato 2e obecna stawka jest nieadekwatna do ponoszonych kosztöw przez Spöt-

dzielnie Mieszkaniow4. Cztonek RN- Pan Zbigniew Kgmpny miatr w4tpliwoSci co do przed-

stawionych analiz. Pozostali Czlonkowie pozytywnie zaopiniowali dzialania Zarzqdu SM
zmierzal1ce do uporz4dkowania placenia naleLnych kosztöw co jest korzystne dla pozosta-

lych mieszl<ancow.
- Uchwala nr 5312024 w zal4czniku.
- Uchwala nr 5412024 w zalaczniku,



4d.4. Sprawy wniesione.

Sprawa nr I:
Zarzqd SM przedstawil pismo zaadresowane do Okrggowej Rady Adwol<ackiej w, I(rakon'ic,
bgd4ce skarga na postepowanie adwokata ktöry, reprezentuje mieszkahca w sprawie wypad-
ku sprzed kilkudziesigciu lat.

Sprawa nr II:
Pan Piotr Zoh powoluj4c sig na wyliczenia z ksiggowoSci przedstawiat koszty zwiEzane
z utrzymania wspölnot mieszkaniowych. Jak zauwaLyli Cztronkowie RN, dzia\ ksiggowo6ci
robi wyliczenia na podstawie analiz orazklucza rozliczeniowego przedstawionego przez 7,a-
rzad kt6ry, bezpo6rednio odpowiada za obstugg wspölnot mieszkani owych.

Sprawa nr III:
Czlonek RN- Pan Jakub Toporkiewicz mial zastrzeAenia co do wyliczeri przedstawionycl-r na
planowanym zestawieniu przychoddw i kosztöw na nastgpny rok. Nale2y podkreSliö z,e wyli-
czenia zostaly przedstawione RN dopiero na spotkaniu dlatego teZ sprawa ewentualnych nie-
zgodno6ci zostanie wyjaSnionaprzezPaniq Ksiggowq na nastgpnych spotkaniach.

Sprawa nr IV:
Czlonkowie RN zapoznali siE z pismem odno6nie podwyzki dla Pana Prezesa Antonicgcr
Roga. Po naradzie stwierdzili 2e nie zgadzaj4 sig na zaproponowany wariant wynagrodzenia
i upowa2nili Prezydium RN do dalszychrozmlw w tej sprawie.

Kolejny termin spotkania RN wyznaezony jest na 30.12.2024roku.

ekrelarz Rady PrzewodnrczaeyqJ'fr"zt@-,_
Barttomiei Kita-




